



**EMIRATES NATIONAL
POULTRY FARMS (LLC)**

P.O. Box 23456, Remah, Al Ain, UAE
Email: Alkhazna@ifco.com

AN IFFCO GROUP COMPANY

Visit us at www.ifco.com

**مزارع الإمارات الوطنية
للدواجن (ذ.م.م.)**

ص.ب. ٢٣٤٥٦، منطقة رماح، العين، إ.ع.م.
Alkhazna@ifco.com

بريد إلكتروني، إحدك شركات إفكو

Visit us at www.ifco.com

الخزنة
Al Khazna

طازج
Fresh

Live Natural
Local. Fresh. Daily
Proudly from UAE



خالي من المضادات الحيوية
ANTIBIOTIC FREE

بدون إضافة هرمونات
NO ADDED HORMONES

مغذى طبيعيًا
NATURALLY FED

About Us

Launched in the UAE under the IFFCO group in 2008, AL Khazna Fresh Chicken has been rapidly growing since its inception. Today it is one of the leading brands in the market in the Fresh Chicken Category. Its vision is to supply Fresh Chicken every day to every family, with a promise to offer natural and healthy living.

- 100% Halal compliant quality Fresh Chicken.
- Leading Brand of Fresh Chicken products in the UAE serving consumers daily.

تم إطلاق شركة الخزنة للدجاج الطازج في الإمارات العربية المتحدة ضمن مجموعة إفكو في عام ٢٠٠٨، وقد نمت الشركة بسرعة منذ نشأتها. اليوم، هي واحدة من العلامات التجارية الرائدة في السوق في فئة الدجاج الطازج. تتمثل رؤيتها في توفير الدجاج الطازج كل يوم لكل أسرة، مع الوعد بتقديم حياة طبيعته وصحة.

- دجاج طازج عالي الجودة وحلال 100%
- العلامة الرائدة لمنتجات الدجاج الطازج في الإمارات العربية المتحدة، التي تقدم منتجاتها للمستهلكين يوميًا.

مغذى طبيعيًا
NATURALLY FED

بدون إضافة هرمونات
NO ADDED HORMONES

خالٍ من المضادات الحيوية
ANTIBIOTIC FREE



Whole Chicken

Al Khazna prides itself being a pioneer in processes & new product development. Keeping consumers' requirements in mind, and providing them with whole Chicken - Portions & Pre-cut parts to cater to every consumer's need.

تفتخر الخزنة بكونها رائدة في تطوير العمليات والمنتجات الجديدة، مع وضع متطلبات المستهلكين في الاعتبار وتزويدهم بالدجاج الكامل - القطع والأجزاء المقطعة مسبقاً لتلبية احتياجات كل مستهلك.

Whole Chicken		دجاج كامل			
Format	النوع	Weight (g)	الوزن (جم)	Carton Configuration	العدد
Bags	أكياس	500g - 1300g		x 10	
Trays	صواني	800g - 1300g		x 5	



Chicken Portions

Make cooking easier and tastier with Al Khazna Chicken Portions no matter the dish. Complete your meal with ease without having to do the hard work of separating your chicken into pieces.

إجعل الطهي أسهل وألذ مع قطع دجاج الخزنة مهما كان الطبق، أكمل تحضير وجبتك بسهولة من دون الاضطرار إلى فصل الدجاج إلى قطع.

Chicken Portions		قطع الدجاج			
Format	النوع	Weight (g)	الوزن (جم)	Carton Configuration	العدد
Trays	صواني	500g		x 15	
Trays	صواني	1000g		x 8	



Pre-cut Chicken

Ranging from Whole Chicken, Pre-cut Chicken and Portioned, Al Khazna offers its chicken in packages that are uniquely right for you!

We bring consumers the convenience they are looking for, with cuts that suit the dish they are cooking - offered in 4, 8 & 12 pieces of delicious Pre-cut Chicken.

Al Khazna Pre-cut Chicken comes in numbered packages to make cooking more tailored for you and your loved ones.

بدءاً من الدجاج الكامل وقطع الدجاج والدجاج المقطع مسبقاً، يقدم الخزنة الدجاج في عبوات مميزة ومناسبة لك!

نوفر للمستهلكين الراحة التي يبحثون عنها، مع قطع تناسب الطبق الذي يطهونه - مع 4، 8 و 12 قطعة من قطع الدجاج اللذيذ المقطع مسبقاً.

يأتي دجاج الخزنة الجاهز في عبوات مُرقمة لجعل الطهي مميراً لك ولأحبائك.

